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Kérdé s
(Írásbeli válasz kérése)

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyű lés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §. és a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27. §-a alapján bejelentem, hogy

kérdést kívánok feltenni

dr. Székely Tamás miniszter úrnak

„Lesz-e forrás a veszprémvarsányi mentőállomásra?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A veszprémvarsányi mentőállomás kialakításával, létrehozásával kapcsolatban már számo s

alkalommal fordultam a szaktárcához. A mentőállomás létrehozása minden szempontbó l

megalapozott, ezidáig, Csehák Judit óta minden egészségügyi miniszter szóban támogatta ,

indokoltnak tartotta azt. Utoljára 2008. május 13-én Vojnik Mária államtitkár asszony válaszol t

nekem az Országgy űlés ülésén az ügyben . Elmondta, hogy „A kormány döntése értelmében 2008 .

februárban úgy döntöttünk, hogy a mentés, légi mentés korszer űsítését célzó pályázat indítása 2008 második

negyedévében indulhat. Ennek az indításához szükséges szakmai dokumentumok elkészültek, ezek birtokába n

felállításra került a tervezési felhívást előkészítő munkacsoport, várhatóan június 30-ára az útmutató és a

tervezési felhívás is elkészül, a pályázat természete szerint . A fentiek alapján el őreláthatólag 2009-ben a

veszprémvarsányi mentőállomás építése megkezdődhet . ”

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
KERESZTÉNYDEMOKRATA NÉPPÁRT



Igyekeztem utána nézni, de nem találtam olyan információt, ami arra utalt, hogy történ t

valamilyen előrelépés az ügyben .

Ezért fordulok Tisztelt Miniszter Úrhoz és kérdezem, hogy lesz-e forrás a veszprémvarsány i

mentőállomásra? Megkezdődhet-e 2009-ben a veszprémvarsányi mentőállomás építése?

Budapest, 2008 . december 3 .

Tisztelettel
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